
Uitkomsten commissie Stadsbeheer d.d. 1 november 2007 
 
06-07-01 Opening 
   
06-07-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
06-07-03 Mededelingen / informatief 
 
  Terugkoppeling actiepunten uit vorige vergadering: 

Burgerbelang (basketbalpalen Couperusstraat) geeft aan nooit om ballenvangers 
gevraagd te hebben, maar dat deze in de praktijk noodzakelijk blijken te zijn. 
Is het mogelijk de ballenvangers alsnog te plaatsen? 
 
B. Schuyt (hoofd afdeling Wijkbeheer) antwoordt dat er geen middelen zijn voor 
de plaatsing van ballenvangers. 
 
H.O.P.:  (bereikbaarheid Zuidtangent) Constateert dat de aanleg van de te maken 
doorsteek naar de HEMA stil ligt. 
 
B. Schuyt antwoordt dat een pad daar niet gepland is, maar dat er nog naar 
gekeken wordt.             (actiepunt B. Schuyt) 
 
PvdA:  (rand Stadsplein) Waarom is alleen Visio uitgenodigd bij de 
proefopstelling?  
Een antwoord volgt vanuit de organisatie.           (actiepunt B. Schuyt) 
 
PvdA (keerlus huisartsenpost in Zuidwijk) Wat gaan we doen met de 
constateringen? 
Wethouder H. van den Heiligenberg antwoordt dat de parkeerproblemen 
veroorzaakt worden door de het parkeergedrag van de werknemers van de 
instellingen daar, waardoor er geen parkeerruimte is voor de patiënten. De 
wethouder stuurt een brief naar de instellingen.  (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 
 
VVD: Wat is het vervolg geweest op de insprekers in de vorige vergadering inzake 
de bomenkap in de Themislaan? 
H. v.d. Heiligenberg geeft aan de wijk bezocht te hebben en met bewoners de 
bomenkap besproken te hebben. Er zijn vervolgafspraken gemaakt.  

 
  Effecten en realisatie Duurzaam Veilig 2 

De heer F. Wildenburg (Ingenieursbureau) geeft aan de hand van powerpoint-
beelden een presentatie over de uitgangspunten vanuit het verleden, de acties die 
genomen zijn en de prioriteiten voor het komende jaar. 
Burgerbelang geeft aan dat er handtekeningen zijn opgehaald om de flexibele 
drempel op de Amstel verwijderd te krijgen.  
H. v.d. Heiligenberg geeft aan dat er recentelijk gesprekken zijn gevoerd met 
bewoners aan de Amstel over de proefopstelling. Zij gaven aan dat sprake is van 
een aanzienlijke verbetering.  
De overige vragen vanuit de commissie zijn voldoende beantwoord.  
 
Stand van zaken Heemradenwijk 
Er komen geen opmerkingen van uit de commissie. 

 
06-07-04 Actieve informatie vanuit het college / WGR 
  Er zijn geen mededelingen. 
 
 



06-07-05 Verslag vergadering van 6 september 2007 
Naar aanleiding van: 
De heer Harren (VVD) geeft aan dat Mw. M. Bol de dierenverblijven bij het circus 
heeft bezocht. De onderlinge discussie daarover moet nog gevoerd worden. 
 
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 
06-07-06 Raadsvoorstel onttrekking Zwarteweg aan openbaarheid 
  De gehele commissie geeft aan niet gelukkig te zijn met de situatie.  

Burgerbelang, H.O.P., PvdA en GroenLinks geven aan het voorstel als 
bespreekstuk in de raadsvergadering te willen behandelen. 

 
  H. v.d. Heiligenberg schets het ontstaan van het probleem. Het Kadaster heeft  

de status van openbare weg niet in haar boeken vermeld, waardoor onbedoeld  
het openbare karakter is weggenomen. Het college en de notaris hebben  
vertrouwd op de gegevens van het Kadaster. Hoe ongelukkig het college ook is  
over de ontstane situatie, het acht zich gebonden aan de verkoopovereenkomst.  
Het voorstel is nodig om e.e.a. juridisch af te ronden. De wethouder heeft begrip  
voor alle bezwaren tegen de onttrekking aan de openbaarheid.   
Het is of het besluiten tot onttrekken aan de openbaarheid van de weg of de 
openbaarheid op grond van het bestemmingsplan handhaven. 
De VVD vraagt wat de huisadvocaat adviseert over de meest haalbare keuze. 
De wethouder geeft aan dat deze vraag momenteel bij de advocaat voorligt en dat  
hij zal bezien of het juridische advies voorafgaande aan de raadsvergadering  
beschikbaar is.                                 (actiepunt H.v.d. Heiligenberg) 
 
Het voorstel wordt als bespreekstuk aangemerkt. 

 
06-07-07 Raadsvoorstel overnamepunten afvalwater 
  De heer S. Kuin (stafmedewerker sector Stadsbeheer) licht het voorstel toe. 
  De PvdA en de H.O.P. geven aan het voorstel nog te willen bespreken in de  

fractie. 
 
Het voorstel wordt als bespreekstuk aangemerkt. 

 
06-07-08 Rondvraag en sluiting 
  Burgerbelang vraagt naar de onderhoudssituatie van de buitenwegen. De bermen  

worden stukgereden waardoor gevaarlijke situaties kunnen ontstaan. 
B. Schuyt geeft aan dat dit onderwerp in de volgende vergadering aan de orde  
komt.                                                                                    (actiepunt B. Schuyt) 

 
  ChristenUnie: Langs de Erasmuslaan staan diverse bestratingsmaterialen op het  

trottoir opgesteld. Is belemmerend voor de voetgangers. 
De wethouder geeft aan dat e.e.a. z.s.m. verwijderd zal worden. 
                       (actiepunt H.v.d. Heiligenberg) 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur 
 


